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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    18  
 
 

 
Příspěvek do 35. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 08.10.2014  
 
Zápis z jednání komise dopravy 6. 10. 2014 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z komise dopravy 6. 10. 14  
 
Materiál předkládá:  Ing. Oldřich Štarha - Místostarosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Vlasta Indrová 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřimi je předložen k projednání zápis z komise dopravy dne 6. 10. 2014. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   závěry z jednání komise dopravy ze dne 6. 10. 2014 a schvaluje body 
č..... dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění: 8. 10. 2014 (OI)  
  

 
 
 



Zápis 
z jednání komise dopravy, konaného dne 6.10.2014 od 18,00 hod. v malé 
zasedací místnosti MěÚ Kuřim. 
                                                                                                
Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou tohoto zápisu. V době zahájení schůze bylo 
přítomno 9 členů komise a tajemník, komise byla usnášeníschopná. Na jednání se dostavili 2 
hosté z řad veřejnosti. 
 
 
Program jednání: 

1) Žádost  o umístění  zpomalovacích  prahů na ul. Úvoz  
Komise dopravy doporučuje realizovat na komunikaci ul. Úvoz opatření k regulaci provozu se 
současným snížením rychlosti na 30 km/hod. (zadat zpracování PD na prověření úprav 
dopravního řešení)  
         Hlasováno: 9 pro 
         Návrh byl přijat. 
 

2) Žádost o úpravu dopravního značení v ul. Bezručova –  stávající zákaz zastavení 
Komise dopravy konstatuje, že v uvedené lokalitě je plánovaná výstavba parkovacích stání a 
do doby realizace doporučuje řešit žádost udělením výjimky ze zákazu zastavení na odboru 
dopravy. 
         Hlasováno: 9 pro 
         Návrh byl přijat. 
 

3) Připomínky k pěší dopravě – zprac. Mgr. Ing. Němečková  
Komise dopravy doporučuje zabývat se předloženým materiálem podrobně v následujícím 
volebním období a současně upozorňuje, že probíhající výstavba bezbariérového přístupu 
do železniční stanice Kuřim od autobusového nádraží není v souladu s platnou legislativou 
(nevhodný přístup na rampu z komunikace – chybí chodník). 
         Hlasováno: 9 pro 
         Návrh byl přijat. 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 19,30 hod. 
Zapsala: Indrová 
Podpisy zúčastněných.  
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